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In 2016 zijn de diverse competities weer georganiseerd. 
Helaas hebben we moeten vaststellen dat de belangstelling voor deze competities nog 
steeds aan het afnemen is en dat is heel spijtig. 
We hopen dat deze neergaande trend ombuigt in een positieve richting en dat de leden de 
tijd en de zin terugvinden om mee te gaan doen met een of meer competities. 
Het aantal wedstrijden dat je mee moet hebben gevist om in aanmerking te komen voor de 
prijzen moet toch te doen zijn! 
 
De 8 uur van Lelystad werd weer gevist op de vertrouwde locatie. 
Hier echter werden we dit jaar onaangenaam verrast door de enorme plantengroei in het 
water. Er kon nog gevist worden, hier en daar met wat kunstgrepen, maar uiteindelijk was 
het toch nog een geslaagde visdag. Het winnende koppel waren Piet en Yorick Wapstra. 
Gefeliciteerd. 
 
Het Polderkampioenschap werd dit jaar georganiseerd door de vereniging uit Zeewolde. 
Er werd gevist aan de Spiekvaart en het lijkt alsof het bij het Polderkampioenschap hoort, 
maar ook dit jaar weer heel veel regen. 
Helaas waren er weinig deelnemers vanuit onze vereniging maar degene die mee hebben 
gedaan hebben de eer van de vereniging gered, want we hebben dit jaar weer de 
wisselbeker gewonnen en ook de Polderkampioenen kwamen ook uit onze vereniging. Evert 
Spaan en Foeke Speerstra werden respectievelijk eerste en tweede. Gefeliciteerd. 
 
De mooie plannen om een competitie te organiseren voor leden die volgens de strakke 
regels van de CIPS wilden vissen, zijn helaas niet doorgegaan. 
Ondanks toezeggingen in de aanloop naar de competitie, waren er uiteindelijk veel te weinig 
deelnemers om eraan te beginnen. 
De organisatoren worden bedankt voor de poging om iets nieuws te starten en we hopen 
dat ze in 2017 een nieuwe poging willen wagen, op welke manier dan ook, om deze plannen 
alsnog te verwezenlijken. 
 
In Dronten werden 2 avondwedstrijden georganiseerd, maar de belangstelling hiervoor was 
niet groot. Per wedstrijd slechts 8 deelnemers. Toch gaan we in 2017 een nieuwe poging 
wagen in de hoop dat er meer leden willen meedoen. 
 
Dan is er natuurlijk het probleem van het viswater zelf. 
Het is verontrustend om te zien hoe snel de wateren zijn dichtgegroeid met waterplanten 
waardoor het vissen er onmogelijk is geworden. Gelukkig is dat nog niet overal zo, maar het 
gaat angstvallig hard. We hopen dat we erin zullen slagen om hierover met de betrokken 
instanties tot een oplossing te komen. 
 
Rest ons nog om iedereen die geholpen heeft bij de organisatie van de 
competities/wedstrijden te bedanken voor hun inzet. 
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